
Vážená paní Bc.Blanka Pokorná,

vedoucí odboru životního prostředí

prostřednictvím podatelny Kbely

Věc : právo na odpověď - dotaz na využití zametacího vozu a celkový stav čistoty ulic

Právo na informací od organizacíje ústavně stanovena zákonem č. 106/1999 a jeho dodatcich. Ve

smyslu tohoto se obracím s níže uvedeným dotazem týkajícím se provozu zametacího vozu

obstaraného pro potřebu Kbel. Vedením obce (pan starosta Ždárský a páni náměstkyně Šestáková)

odpověděli:

Jedná se o zametací vůz, kterýje stále v řádném provozu a jeho využívání zabezpečuje příslušný

odbor Městské části Prahy 19, prostředním zaměstnců Úřadu zařazených do tohoto odboru s tím že

o využití rozhoduje vedoucí odboru dle aktuální situace.

Bohužel realná situace představuje takjak vypadá.. Německý exivalent má krásné slovo

Schweinerau. Od loňského roku jehličí, pak drobný posypový štěrk od zimy a další nečistoty. Díky

přílivem dešťům špína u nás, jak v Paříži , včetně listí byla částí smetena do kanalizace.

Požadavek na čistotu ulic není samoúčelný. Je nutno připomenout že v této části Kbel je největší

počet seniorů převyšující republikový průměr, tak i občanů i občanů , kteří bez vozíčků neujdou ani

část ulice. Tito pochopitelně potřebují ulice bez dvouletých nánosů nečistot. ( i k potřebné rekondici )

Pan starosta , který, byl v NSR na práci může říci, jak byl tam chlebíček tvrdý ,na rozdíl

nyní zejména v současností v Praze. Vím o čem mluvím. Byl jsem dlouhou dobu zastupitelem i

poslancem Nebyl jsem sám se , s místními parjedinců kteří zúčastnili jednáních s vrcholnými

představiteli vojáků i státu.

Současná změna postoje paní vedoucí OZP mne překvapuje, protože před kolovitem na každou

připomínku okamžitě reagovala a s kolem se jela sama přesvědčit.

| s přihlédnutím na zvýšené domovní daně je nutné, aby kbelští občané měli jak dříve ulice a chodníky

takjako dříve upraveny a bohužel i stále dle okolních obcí..

A toje účel tohoto dotazu , kterýjsem poslal . Kbely nejsou jenom prostor před “Úřadem.. Kdysi

každá komise měla svůj úkol za který pak byla i odměňována. To již odpadlo ?! Škoda !. Peníze bývají

dobrým motorem.

Těším se dle zákona na odpověď, v které budou pravdivě vysvětleny příčiny.


